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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
Tomko: 
Interpelácia je na mestské požiarne družstvo. Toto družstvo prakticky takisto dostáva dotáciu 
mesta. Chcel by som vidieť nejaké výsledky, vraj došlo k obmene celého družstva. Neviem, 
čo je na tom pravdy, sú tam teraz študenti, stredoškoláci. Aké majú vlastne výsledky, lebo nás 
reprezentujú na rôznych súťažiach a aké plány plánujeme s týmto požiarnym družstvom.  
 
Ing. Kereštan: 
Čo sa týka dobrovoľných hasičov v terajšej dobe k žiadnym zmenám nedošlo. Môže dôjsť, čo 
sa týka dobrovoľného hasičského zboru, ale nie dobrovoľného hasičského zboru mesta. Tieto 
dva pojmy si netreba mýliť. Mali teraz v sobotu nejaký snem, alebo niečo také tu v budove 
mestského úradu. Z mesta sme neboli prizvaní, čiže výsledky toho ja vám neviem povedať 
v terajšej dobe. Ak tieto výsledky sa dostanú k nám, potom budete písomne pán poslanec 
informovaný.  
 
PhDr. Čižmár: 
Čiže išlo o zmeny, ktoré súviseli s činnosťou okresnej organizácie.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


